
Svenska Stövarklubben 

Protokoll fört vid sammanträde nr 1 2019 

Plats: Telefonsammanträde 

Tid: 2019-02-28 klockan 19.00 - 22.45 

Närvarande: Freddy Kjellström, ordförande from §9, Owe Karlsson, 

ordförande tom §8,Göran Johansson, Gunnar Petersson, Carina Adolfsson, 

Peter Ledin, Tomas Lööf, Andreas Johansson och Thommy Sundell, 

sekreterare. 

§1. Mötets öppnande. 

Hälsade vice ordföranden styrelsens ledamöter välkomna till mötet och 

förklarade sammanträdet öppnat. 

§2. Val av justeringsman. 

Valdes Tomas Lööf att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

§3. Föredragningslistans godkännande. 

Godkändes förslaget till föredragningslista med tilläggsärenden . 

§4. Föregående protokoll. 

Genomgicks föregående protokoll nr 7 2018. 

Styrelsen beslutar: 

Att med godkännande lägga protokollet till handlingarna. 

§5. AU- beslut. 

Sekreteraren redovisar AU:s beslut enligt följande: 

Beslutat överföra kapitalet från försäljningen av Skagens värdepapper till 

inköp av fonder inom Handelsbanken. Inköp har genomförts inom 2018 års 

bokslut och gäller inköp av fonderna Criteria, Realränte fonden samt Euro 

obligation.  

Medgivit dispens från stadgarna genom tillstyrkan av begärd senareläggning 

av årsmöten för Svenska Hamiltonstövareföreningen och 

Jämtland/Härjedalensstövare klubb. 



Vice regelansvarig Tomas Lööf redovisar att följande personer har 

auktoriserats som drevprovsdomare efter dagens styrelsebeslut: 

Henrik Eriksson, Vassmolösa, Jonas Hermansson, Ullared, Lars-Erik Johansson, 

Linneryd, Lennart Andersson, Ramsele, Mats Gustavsson, Hook, Samuel 

Sandin, Ljungby, Lars Viktorsson, Bengtsfors, Jesper Karlsson, Fjällbacka, 

Magnus Belin, Örsundsbro, Fredrik Carlberg, Heby, Emil Eriksson, Tierp, Patrik 

Robertsson, Hyltebruk, Alfons Karlsson, Vindeln. 

Styrelsen beslutar 

Att godkänna arbetsutskottets ovan fattade beslut, samt 

Att konfirmera auktorisationen till drevprovsdomare av ovanstående 

personer. 

§6. Ekonomisk redovisning. 

Carina Adolfsson redovisar att årsredovisningen för 2018 är inlämnad till 

Ernst & Young i Östersund, samt att det föreligger en frågeställning från 

revisorerna vad gäller årsredovisningen från en av fondbolagen. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen, samt 

Att uppdra åt sekreteraren att inhämta begärd årsredovisning från 

fondbolaget. 

§7. Planering och genomgång av avelsansvarigas kommande möte med SKK:s 

avelskommitte.    

Sekreteraren redovisar representation och aktuella frågeställningar vid 

rubricerat möte. Mötet börjar klockan 13.00 den 22/3 och beräknas pågå till 

klockan 16.00. 

Styrelsen beslutar  

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§8. IT- frågor. 

Andreas Johansson redovisar att arbetet med att implementera 

inrapporterings systemet pågår i de flesta klubbar. Några klubbar har ännu 

inte kommit igång. Avtal finns för hitta.stövare.se. 



Vad gäller utställningsbiten så fattar SÄK beslut om ägande och 

ansvarsfördelning den 16/3. I nuläget finns inget klart system att tillgå. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen har tagit del av informationen, samt 

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att kontakta Gerd Larsson och Uno Olsson 

om behjälplighet för fortsatt drift av Stövardata. 

§9. Rapporter. 

Carina Adolfsson och Freddy Kjellström rapporterar från 

specialklubbskonferensen. Där framkom bla att HD utredningen kommer att 

redovisas den 11 maj innevarande år. 

Sekreteraren redovisade sina intryck från SM för rävhundar i Värmland. Ett 

lyckosamt och trevligt arrangemang med bra förläggning, bra domare och 

arrangörsledning, bra provrutor och mycket bra resultat. De vandaler som 

besökte arrangemanget kom inte ut till provmarkerna eller kunde göra något 

sabotage mot tävlingen. Samarbetet med polisen i Värmland fungerade 

utmärkt. 

Ordföranden rapporterade från Europapokalen i Toulouse, Frankrike som  

arrangerades i januari månad. För Svensk del medverkade Bjarne Engström 

med sin hamiltonstövare Bärimillas Kelly och drevern Stjärnskogens Vicky 

ägare Peter Eriksson som gjorde bra ifrån sig. 

Ordföranden hade även ett möte med Serbiska delegationen som var på 

plats. Mötet avsåg förberedelser för ett eventuellt framtida avelsutbyte med 

representanter från den Serbiska Kennelklubben. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen har tagit del av informationen. 

§10. Planering av kommande ordförandekonferens i Upplands Väsby. 

Sekreteraren redovisar inkomna önskemål  om aktuella ämnen till 

konferensen från lokalklubbar och rasföreningar. En del av frågeställningarna 

är av den karaktären att de kräver längre beredning och i något fall ett 

fullmäktige beslut, andra kan besvaras i samband med konferensen. 

Ordföranden redovisar förslag till ämnesprioritering och ansvarsfördelning 

vid ordförande konferensen. 



Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt sekreteraren och ordföranden att färdigställa programmet i 

enlighet med ordförandens redovisning och förd debatt. 

§11. a) Inkommande post 

SKK , Inbjudan av utländska domare som ej dömt i Sverige 

Smålands stövarklubb , Ärenden till ordförandekonferensen 

Sveriges hundungdom, Uppgradering av gällande avtal 

SKK, Angående icke hänvisning 

SKK/jhk, Inbjudan till Östermalma 

SKK/uk, Inbjudan till live info från utställningskommitten 

SKK/medlemsavd., Förfrågan om medlemsantal per den 31/12 2018 

Södermanlands stövarklubb, Ärenden till ordförande konferensen  

Södemanlands stövarklubb, Dispens för löshundsjakt vid domare utbildning 

SKK, Erbjudande om arkivering av klubbtidskrifter 

SKK, Info om kennelfullmäktige den 27-29 september 2019 

Jämtland/Härjedalens stövarklubb, Ärenden till ordförande konferensen 

Gotlands stövare föreningen, Ärende till ordförande konferensen 

Uppland-Västmanland stövarklubb, Ansökan om utställningar 2021 

Västerbottens läns stövarklubb, Ärenden till ordförande konferensen 

SKK, Medverkan i hundsport, jaktbilagan 

SKK, Revidering av agilityregler 

Skk, Inbjudan till avelsfunktionärer 9-10 mars 2019 

SKK, Distansutbildning i föreningsteknik 

SKK, Beslut disciplin nämnden 30/11 2018 

SKK, SRD 

SKK, Utställningar 2021 

SKK,SLU Framtidens djur 



Sv. Hamiltonstövare föreningen, Hemställan om sponsring 

unghundssverksamhet 

§11. b) Utgående post 

Sekreteraren, delgivning av inkommande post, skrivning till SKK:s 

avelskommitte, skrivning till hundsport samt skrivning till Stövaren. 

Regelansvarig, skrivning angående inrapportering jaktprov, samt dispens för 

löshundsjakt vid domareutbildning. 

IT-ansvarig, skrivning angående inrapportering jaktprov. 

Utställningsansvarig, skrivning angående utställningar 2021 

medlemsansvarig, skrivning registeravdelningen samt Svensk Hundungdom. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§12. Delegater kommande möte Östermalma och SKK:s fullmäktige 

Sekreteraren redovisar inbjudan och tidsfristen för anmälan i rubricerade 

ärenden. 

Styrelsen beslutar 

Att utse Andreas Johansson till jakthundskommittens möte i Östermalma, 

samt 

Att utse Carina Adolfsson och Gunnar Pettersson att representera Svenska 

Stövarklubben vid kennelfullmäktige. 

§13. Nytt avelsråd för Hamiltonstövare 

Föreligger hemställan från Sv. Hamiltonstövareföreningen om att utse ett 

nytt avelsråd efter framlidne Per Nord. Föreningen föreslår Johanna Flinta 

som genomgått förberedelser för avelsråds uppgiften. 

Styrelsen beslutar 

Att utse Johanna Flinta som avelsråd för Hamiltonstövare 

§14. Återtagande av medlemskap i Svenska stövarklubben. 



Föreligger ärende redovisning om ett person ärende som dessvärre har den 

karaktären att styrelsen behöver överväga ett återtagande av 

medlemskapet. 

Styrelsen beslutar 

Att återtaga medlemskapet, samt 

Att uppdra åt sekreteraren att meddela SKK:s medlemsavdelning, samt 

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att meddela berörd person och lokalklubb. 

§15. Policy på sociala medier 

Styrelsen har en längre tid med oro kunnat följa utvecklingen med 

personangrepp och smutskastning på sociala medier. Vår policy och SKK:s 

policy är väldigt tydlig om hur samtalstonen och argumentationen måste 

vara. En del kortare avstängningar av personer som upprepat sitt felaktiga 

beteende har gjorts men tyvärr inte med önskvärt resutat. 

Styrelsen konstaterar även att flera medlemmar hört av sig och eller tagit 

bort sig från föreningens facebooksida. Mot den bakgrunden finner styrelsen 

det nödvändigt att tillsvidare avstänga personer med återkommande 

personangrepp och smutskastning. 

Styrelsen beslutar 

Att avstänga personer från Svenska stövarklubbens facebook sida som har 

återkommande överträdelser mot vår och SKK:s policy för sociala medier 

tillsvidare, samt 

Att uppdra åt Gunnar Pettersson att verkställa styrelsens beslut omgående. 

§16. Förtjänsttecken Sydsvenska stövarklubben 

Föreligger hemställan  om förtjänsttecken för en trogen och idog 

medarbetare som gjort stora insatser för klubben. 

Styrelsen beslutar 

Att bifalla hemställan och tilldela medarbetaren förtjänsttecknet. 

§17. Hemställan om sponsring för unghunds verksamhet. 

Föreligger hemställan från Svenska Hamiltonstövare föreningen om sponsring 

för deras framgångsrika unghundsverksamhet. Den har pågått ett antal år nu 



och de har betydligt fler startande unghundar. Det har redan visat sig att 

yngre hundar går tidigare i avel, vilket var målsättningen med verksamheten. 

Styrelsen finner för sin del att unghundsverksamheten är en viktig åtgärd som 

borde riktas mot alla raser.   

Styrelsen beslutar 

Att utforma generella riktlinjer för ekonomisk ersättning till 

unghundsverksamhet inom Svenska Stövarklubben, samt 

Att uppdra åt Peter Ledin att utforma förslag till statuter i ärendet. 

§18. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum i Upplands Väsby den 23/3 2019 

§19. Mötets avslutande 

Ordföranden förklarar mötet för avslutat 

 

Vid protokollet 

 

Thommy Sundell 

 

justeras 

 

Freddy Kjellström                                                   Tomas Lööf 

 

 

 

 

 

 

 



 


